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Z á p i s 
 

z 16. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 30. 4. 2019 od 7:30 hodin 

v budově Regiocentra Nový pivovar, zasedací místnost 9-P1.905 
 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
Omluveni:     PaedDr. Jindřich Vedlich, Ph.D., p. Petr Hrubý, Bc. Petr Hudousek 
    

 
1. Zahájení. 
2. Schválení programu. 
3. Schválení hostů, jmenování zapisovatele a volba ověřovatele zápisu.   
4. Kontrola plnění předchozích usnesení.      
5. Průběžná informace k aktuálním tématům z gesce DOPRAVA. 

Mgr. M. Červíček, 1.náměstek hejtmana KHK 
6. Informace o hospodaření ÚS KHK a.s. – zima 2018/2019 

     Ing. J. Brandejs, ředitel ÚS KHK a.s. 
7. Informace o plánu letní údržby ÚS KHK a.s. v roce 2019. 

     Ing. J. Brandejs, ředitel ÚS KHK a.s. 
8. Různé. 
9. Závěr. 

 

K bodu 1. 
Zahájení. 

 

16. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje zahájil v 7:30 hodin pan 
Josef Dvořák, předseda Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. Uvítal všechny 
přítomné včetně hostů. Poté: 
 

• konstatoval, že je přítomno 11 členů výboru – 16. zasedání je usnášeníschopné, 
• informoval, že zápis z 15. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 

kraje byl ověřen bez připomínek. 
 
K bodu 2. 
Schválení programu. 
 
Pan Josef Dvořák předložil návrh na schválení programu 16. jednání Výboru pro dopravu 
Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. 
 
 1. hlasování: 
         Pro  11 
         Proti  0         
         Zdržel se     0  
  
Návrh byl přijat. 
 
 
USNESENÍ VD/16/113/2019 
 
Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
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I.  s ch v a l u j e 

program 16. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. 
 
K bodu 3. 
Schválení hostů, jmenování zapisovatele a volba ověřovatele zápisu.   
      
Pan Josef Dvořák předložil návrh na: 

• schválení přizvaných hostů na 16. jednání Výboru – Mgr. Martin Červíček (1. náměstek 
hejtmana KHK), Ing. Jiří Brandejs (ředitel ÚS KHK a.s.) 

• jmenování zapisovatele zápisu – Ing. Alena Šandová 
• volbu ověřovatele zápisu – Ing. Arch. František Křelina 

 
 
schválení přizvaných hostů, jmenování zapisovatele, volba ověřovatele zápisu 
 
Během projednávání tohoto bodu přišel p. Vrabec. 
 
2. hlasování: 
         Pro 12 
         Proti   0 
         Zdržel se     0 
 
Návrh byl přijat. 
 
 
USNESENÍ VD/16/114/2019 
Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I.  s ch v a l u j e 

přítomnost hostů: Mgr. Martin Červíček, Ing. Jiří Brandejs 
 

II.  j m e n u j e 
Ing. Alenu Šandovou, zapisovatelkou zápisu 
 

III.  v o l í 
Ing. Arch. Františka Křelinu, ověřovatele zápisu 
 

 
K bodu 4. 
Kontrola pln ění předchozích usnesení. 
 
Pan Josef Dvořák informoval o plnění usnesení Výboru pro dopravu Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje. Usnesení z 15. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje jsou splněna. 
 
 
 
3. hlasování: 
         Pro  12       
         Proti  0  
         Zdržel se     0  
 
Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ VD/16/115/2019 
Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e  n a  v ě d o m í 

kontrolu plnění předchozích usnesení 
 
 
K bodu 5. 
Průběžná informace k aktuálním tématům z gesce DOPRAVA. 
 
Mgr. Martin Červíček informoval o možnostech způsobu zabezpečení železniční dopravy na území 
Královéhradeckého kraje od roku 2020.  
Dále seznámil s plánem rekonstrukcí silničních staveb v roce 2019 a se zdroji jejich financování. 
Představil plán rekonstrukce silničních staveb ve variantách podle výše finančních prostředků ze SFDI 
(při variantě 3 mld. Kč a při variantě 2 mld. Kč, pro Královéhradecký kraj tato varianta představuje 
prostředky ve výši cca 130 mil. Kč). Pro rok 2020 bude zajištěn část finanční prostředky na silniční síť 
z fondu IROP. Upozornil na možný nedostatek finančních prostředků pro silniční stavby pro roky 
2021-2022. Je potřeba, aby Královéhradecký kraj zvážil jaké finanční prostředky, v jakém období 
bude poskytovat s možností, kterou má rozpočtově. Nesmí se zastavit trend, kdy se do krajské silniční 
sítě dává ročně cca 1 mld. Kč. Dále zdůraznil způsob přerozdělení finančních prostředků ze SFDI do 
silniční a železniční infrastruktury. 
Proběhla zde rozsáhlá diskuze týkající se systémovosti oprav silniční sítě a způsobu zajištění zdrojů 
financování dopravní infrastruktury pro další roky.  
 
 
 
4. hlasování: 
         Pro  12     
         Proti  0  
         Zdržel se     0 
  
Návrh byl přijat. 

 
 
USNESENÍ VD/16/116/2019 
Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e  n a  v ě d o m í 

průběžnou informaci k aktuálním tématům z gesce DOPRAVA 
 
II. b e r e  n a  v ě d o m í 
 přípravu financování silniční sítě Královéhradeckého kraje v letech 2019 – 2020 
 
III. v y j a d ř u j e  z n e p o k o j e n í 

nad stávajícím výhledem financování 2020 – 2022 z úrovně kraje a státu 
 
IV. ž á d á 

aby v rámci investičních možností Královéhradeckého kraje bylo na uvedené pamatováno při 
aktualizaci střednědobého plánu investic do oblasti doprava 
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K bodu 6. 
Informace o hospodaření ÚS KHK a.s. – zima 2018/2019 
 
Ing. Jiří Brandejs seznámil se spotřebou chemického materiálu, posypových solí a se spotřebou 
invertního materiálu při údržbě silnic II. a III. tříd za období zima 2018/2019. Při této údržbě bylo 
ujeto 435 tis. km. V tomto období nebyl vyhlášen kalamitní stav. Provozní zimní údržbu bylo možné 
sledovat na webových stránkách dispečink a na aplikaci zimní obslužnost, kde bylo možné sledovat, 
v jakých časech byla příslušná komunikace ošetřena. Dále představil celkové finanční náklady včetně 
nákladů po jednotlivých měsících 2018/2019 na zimní údržbu silnic II. a III. tříd. 
 
Během projednávání tohoto bodu odešel p. Sadovský. 
 
 
5. hlasování: 
         Pro  11     
         Proti  0  
         Zdržel se     0 
  
Návrh byl přijat. 

 
 
USNESENÍ VD/16/117/2019 
Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e  n a  v ě d o m í 

informaci o hospodaření ÚS KHK a.s. – zima 2018/2019 
 

K bodu 7. 
Informace o plánu letní údržby ÚS KHK a.s. v roce 2019 
 
Ing. Jiří Brandejs představil plán na zimní a letní údržbu silnic po jednotlivých měsících pro období od 
prosince 2018 až listopad 2019. Jednání k úpravě tohoto plánu se uskuteční dne 6. 5. 2019. 
Plán údržby se skládá z nákladů na zimní údržbu, údržbu vozovek, dopravní značení, bezpečnostní 
zařízení, odvodnění, mosty, opěrné zdi a na zeleň. Ve finančním plánu je rozděleno cca 455 mil. Kč. 
Člen Výboru pro dopravu p. Milan Brandejs zdůraznil, že je potřeba nastavit základní systém údržby, 
aby byla prováděna taková údržba, která bude předcházet zbytečným potřebám velkých investic.  
 
Během projednávání tohoto bodu odešel Ing. Janoušek. 
 
 
6. hlasování: 
         Pro  10     
         Proti  0  
         Zdržel se     0 
  
Návrh byl přijat. 

 
 
USNESENÍ VD/16/118/2019 
Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e  n a  v ě d o m í 

informaci o plánu letní údržby ÚS KHK a.s. v roce 2019 
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II. ž á d á 

Údržbu silnic Královéhradeckého kraje a.s. o zpracování ročního finančního plánu údržby 
krajských komunikací s ohledem na dlouhodobou udržitelnost s termínem na jednání Výboru 
pro dopravu dne 3.9.2019. 

 
K bodu 8. 
Různé. 
Ing. Arch. Křelina informoval, že v právní moci je vydané územní rozhodnutí týkající se křižovatky 
Mileta. 
 
Předseda Výboru pro dopravu p. Josef Dvořák předložil návrh na změnu termínu jednání Výboru pro 
dopravu. Původní termín konání Výboru pro dopravu dne 11. 6. 2019 se ruší a nahrazuje se novým 
termínem dne 29. 5. 2019 ve 13:30 hod. 
 
 
7. hlasování: 
         Pro  10     
         Proti  0  
         Zdržel se     0 
  
Návrh byl přijat. 

 
 
USNESENÍ VD/16/119/2019 
Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e  n a  v ě d o m í 

zrušení termínu jednání Výboru pro dopravu dne 11. 6. 2019 a nahrazení novým termínem dne 
29. 5. 2019 ve 13:30 hod. 

 
 
K bodu 9. 
Závěr. 
 
Pan Josef Dvořák v 10:30 hod. ukončil 16. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje a upozornil na konání příštího jednání, které se uskuteční dne 29. 5. 2019 
v 13:30 hod.   
 
 
 
..............................................          ............................................ 
     předseda výboru       ověřovatel zápisu 
 
 
Zapsala: Šandová Alena 
 


